

Referat fra bestyrelsesmøde tirsdag 30. september 2025 kl. 19.00-21.00

Deltagere: Lasse Eskildsen, Kathrine Beldring, Hanne Bisgaard, Jakob Ljungberg, Karina Iversen og Anja Fjorback
Suppleanter: Tenna Røn Gaba og Mads Hørmann Løcke
Afbud:
Referent: Jakob Ljungberg

1. Dialog med juniorrepræsentanterne

Juniorrepræsentanterne kommer og fortæller om deres planer og kommende aktiviteter.

Velkomstfolder til nye på HiRi

Juniorrepræsentanterne har lavet et udkast til en velkomstfolder til nye i stalden. Den skal sammen med en gruppe af mentee være med til at sikre, at nye får en god modtagelse.

Det blev aftalt, at udkastet sendes til bestyrelsen til kommentering. Derefter gøres folderen færdig, lægges på hjemmesiden og printes i enkelte eksemplarer. Hvis der måtte være input, også efterfølgende, kan det meldes ind til juniorrepræsentanterne, som så kan justere folderen.

Madkassen og høladen

Der er enighed om, at det er vigtigt, at der er klare retningslinjer for brug af madkassen og høladen for at sikre, at der er plads til alle.

Det blev aftalt, at juniorrepræsentanterne kommer med et forslag til løsning, som kan drøftes på et kommende bestyrelsesmøde.

Åbent hus 19/10

Juniorrepræsentanterne vil gerne leje slush ice-maskine, popcorn-maskine m.v. til åbent hus 19. oktober 2025.

Det blev aftalt, at juniorrepræsentanterne kan leje et antal maskine ud fra den devise, at indtægterne fra salg af slush-ice m.v. dækker udgifterne.

Vi talte om, at det pga. sygdom i stalden kan blive aktuelt at udskyde åbent hus-arrangementet.

Modtagelse af donation til ny hest

Det blev aftalt, at juniorrepræsentanterne bistår i forbindelse med formel overrækkelse af donation fra Sydbank. Hanne koordinerer.

Facebookannoncering

Vi talte om mulighed betalt annoncering på Facebook for at få flere opstaldere på HiRi.

Vi aftalte, at juniorrepræsentanterne kan tage gode billeder af HiRi og lave små reels, der kan bruges i en kommende annoncering. Bestyrelsen drøfter derefter de økonomiske rammer for betalt annoncering.

Fremtidige planer

Juniorrepræsentanterne fortalte om deres planer for fremtiden:

- Ryttermærker
- Julestævne
- Ansøgning til Trygfonden tilskud til førstehjælpskursus
- Ponygames

Afslutningsvist roste bestyrelsen de mange initiativer fra juniorrepræsentanterne, som er meget vigtige for HiRi.

2. Godkendelse af dagsorden

Godkendt.

3. Opfølgning fra sidste bestyrelsesmøde 19. august 2025

Bilag: Referat fra bestyrelsesmøde er i Drev

Intet at bemærke.

4. Status på HiRi økonomi

Hanne og Jakob fortalte om dialogen med Helle Heegaard om HiRis økonomi. Der er lavet en økonomistatus pr. september, som Hanne rundersender til bestyrelsen.

HiRis økonomi er grundlæggende god. Der er naturligt færre indtægter som følge af færre opstaldere i stalden, men samtidigt er der også færre udgifter. På nuværende tidspunkt er der tilbageholdenhed ift. de planlagte projekter, som for manges vedkommende ikke er igangsat og det afsatte budget hertil er endnu ikke disponeret. Derfor forventes HiRi på nuværende tidspunkt at afslutte 2025 med et overskud, hvilket skal ses i lyset heraf.

Bestyrelsen er enig om, at det er bedre at være afventende med at igangsætte projekter, og at der i forbindelse med budgetlægning for 2026 skal tages stilling til, hvad der kan/bør/skal gennemføres.

Hanne fortalte, at Helle Heegaard er i gang med at rydde op i diverse konti, som ikke bruges, hvorved der skabes bedre overblik over økonomien. Det blev aftalt, at Hanne taler med Helle Heegaard om et koncept i forhold til ledelsesinformation til bestyrelsen.

5. Stemning i stalden

Kommunikation fra bestyrelsen til stalden om hvad der arbejdes med
Behov for staldmøde?

Vi drøftede stemningen i stalden og hvad der aktuelt rører sig.

Vi aftalte at udsende et nyhedsbrev om aktuelt nyt i stalden og om hvad der aktuelt arbejdes med i bestyrelsen. Vi skriver i nyhedsbrevet, at medlemmer kan melde ind, hvis der er behov for et staldmøde og evt. emner hertil. Hanne er tovholder.

6. Status på vores staldmedarbejdere

Stemning

Fordeling af opgaver/arbejdsdage

Sikring af personalets arbejdsmiljø

Trivsel og fastholdelse af medarbejdere

Karina orienterede om dialog med staldmedarbejderne om deres arbejdsmiljø, herunder hvornår og hvordan opstaldere og parter kan kontakte staldmedarbejderne direkte.

Vi er enige om, at vi ønsker at sikre vores medarbejderes arbejdsmiljø og at dette bl.a. indebærer, at de ikke skal kunne kontaktes uden for almindelig arbejdstid. Hanne tager info om hvordan staldmedarbejdere kan kontaktes med i det kommende nyhedsbrev. Hanne og Karina koordinerer.

Karina oplyste, at Jannie og Marlene har delt arbejdsdagene imellem sig og at dette synes at fungere rigtig godt pt. Frem mod 1. januar skal det afklares, hvor mange bokse der skal udmuges og hvem der selv ønsker at muge ud.

7. Status på fuldpas

Hvor mange har fuldpas fra 1/10? Hvordan er interessen for fuldpas?

Hvad gør vi for at øge interessen og for at få flere til HiRi?

Vi tilbyder fuldpas pr. 1. oktober, og vi ansætter en medarbejder til at håndtere de fleste staldholdsopgaver (ekskl. rytterstue). Vi lukker derfor staldhold E. Karina har styr på ansættelse af staldmedarbejder. Jakob har ansvaret for nye staldhold.

Vi aftalte, at vi laver kort annoncering på Facebook om mulighed for opstaldning på HiRi. Ansvar: Kathrine.

8. Status på parter og elevheste

Hvordan er stemningen ift. nye regler?

Brug af Tulle, Falula og Zoe

Kathrine og Anja fortalte om møde med parter. Der opleves god stemning efter den seneste tids dialoger.

I lyset af de færre parter tilbød Lasse at kigge på den bagvedliggende økonomi, så vi har et fælles overblik.

Vi opsøger hjælp til Tulle, Falula og Zoe, som ikke har part. Ansvar: Anja og Kathrine.

9. Aftaler ift. lånepony fra Jannie

Anja fortalte, at det er aftalt, at HiRi låner Baronessen til rideskolen og at HiRis betaling herfor er den pris, som Jannie skal betale for boks (medarbejderordning).

Vi drøftede processen frem mod aftalen med Jannie og information til stalden. Anja sikrer, at der laves en formel aftale med Jannie.

10. Donation på 50.000 kr. til ny elevhest

Hanne orienterede. Hun er i færd med at aftale, hvornår donationen overrækkes og om det kan ske med bistand fra juniorrepræsentanterne.

Vi holder øje med muligheder for at købe en ny hest til HiRi.

11. Status på "tilbud" om Fortune fra Josefine?

Anja og Karina undersøger kvaliteten af hesten Fortune, så vi ved om den er relevant for HiRi.

12. Hjælp til praktiske hverdagsting

Kirsten har tilbudt sin hjælp

Lasse har talt med Kirsten og han taler videre med hende om mulige opgaver, f.eks. fremvisning af HiRi for interesserede, indkøb af smuld m.v.

13. Initiativ ift. modtagelse af nye på HiRi

Behandlet under punktet, hvor juniorrepræsentanterne deltog.

14. Øvrige emner

Henvendelse om at heste ikke må gå alene ude på folden (fra Annetina).

Ønske om indsamling fra Monica Skov Weidemann

Problematikker vedr. eget høg (fra Jannie)

Henvendelsen fra Annetina blev drøftet. Vi er enige i, at heste ikke må efterlades alene på foldene. Dog er det ikke staldmedarbejderens ansvar at tage den sidste hest/pony med ind.

Henvendelse fra Monica blev drøftet. Vi mener, at initiativet er godt, men der kan ikke stilles krav til, hvad indsamlingspengene skal/kan bruges til og hvordan de bruges. Jakob svarer Monica.

Henvendelse fra Jannie. Lasse fortalte, at der arbejdes på en vogn, som kan lette fordelingen af høg/wrap.

Henvendelse fra KG om undervisning blev drøftet. Jakob svarer.

15. Tidspunkt for næste møde

Næste bestyrelsesmøde blev aftalt til tirsdag 11. november fra 19.00-21.00.

Emner til næste møde:

- Ønske om at fastholde eller betale sig fra udmugning pr. 1. januar 2026.

16. Eventuelt

Vi talte om afregning af depositum ved udflytning. Lasse påtager sig af at lave et koncept for indflytning og udflytning (flytteopgørelse), som også kan anvendes ifm. tilbagebetaling af depositum. Hanne følger op på manglende tilbagebetalinger af depositum.